
 
Interpellation om vägunderhåll i Huddinge kommun 
Fungerande vägar är en del av kommunens kärnuppdrag och är naturligtvis avgörande för en 
fungerande vardag. Det är därför med viss oro som vi vid upprepade tillfällen har mottagit 
klagomål från Huddingebor om vägar med hål och andra problem som inte åtgärdas. 

Att vägarna är i gott skick är viktigt för såväl bekvämlighet som trafiksäkerhet. När ett 
potthål väl har bildats, växer det genom att material fortlöpande rivs loss ur vägbanan. 
Därför är det önskvärt att åtgärda och förebygga tidigt. Hålen kan bli flera decimeter långa 
och om de blir tillräckligt stora, kan de skada däck, fälgar, fjädringssystem och annat, samt 
orsaka trafikolyckor. 

Vi är också oroliga för de översvämningar som uppstod på vägar och parkeringsplatser under 
början på sommaren. Mängden nederbörd var inte extrem men resulterade ändå i stora 
problem. 

Enligt Sverigedemokraterna är det inte värdigt en modern kommun i ett avancerat samhälle 
att underprestera inom så grundläggande ansvarsområden. Fungerande vägar är bland det 
minsta som kommuninvånarna har rätt att förvänta sig av oss.   

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till klimat- och stadsmiljönämndens 
ordförande Christian Ottosson: 

1. Hur många kända defekter finns idag på kommunens vägar? 
2. Vad avser Huddinge kommun göra, utöver befintligt arbete, för att åtgärda dessa 

problem? 

 

 

 

 

Sverigedemokraterna 
Mats Arkhem
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